
PROTOKÓŁ NR XLIII/05

XLIII sesji  Rady Miasta Bolesławiec odbytej  w dniu 28 grudnia 2005 r. 
w Sali  Rajców Ratusza – Rynek 41,  II  p.  pod przewodnictwem radnego 
Stanisława Małkowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz. 13.20

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 20 radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Karol Stasik - Z-ca Prezydenta Miasta
3. Andrzej Chodyra - Z-ca Prezydenta Miasta
4. Bożena Szymczak - Skarbnik Miasta
5. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta 
6. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
7. Przedstawiciele  kadry  kierowniczej  Urzędu  Miasta,  jednostek 

organizacyjnych  gminy  miejskiej,  organizacji  społecznych 
i politycznych oraz goście XLIII sesji

8. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Przed  rozpoczęciem  sesji  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  wraz 
z  Wicestarostą  Powiatu  Bolesławieckiego  Cezarym  Przybylskim  wręczyli 
Dyrektor BOK Ewie Zbroi odznakę zasłużonego działacza kultury. 

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XLIII sesji.    
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Ustalony  porządek  obrad  XLIII  sesji  radni  otrzymali 
w zawiadomieniach, w terminie ustawowym.

Grupa  radnych  złożyła  dodatkowy  projekt  uchwały,  który  nie  został 
uwzględniony w zawiadomieniach o sesji.  Jest to projekt uchwały w sprawie 
nadania  honorowego  obywatelstwa  miasta  Bolesławiec  Harcmistrzowi 
Hubertowi  Boninowi.  W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miasta 
zaproponował,  aby  ustalony  porządek  obrad  uzupełnić  o  powyższy  projekt 
uchwały.  

W trakcie przerwy odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Infrastruktury, 
Gospodarki  Przestrzennej  i  Budownictwa  oraz  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego  i  Finansów,  którego  tematem  było  zaopiniowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie 
miasta Bolesławiec. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof 
Pieszko  zgłosił  wniosek  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów  oraz 
Komisji  Infrastruktury,  Gospodarki  Przestrzennej  i  Budownictwa  o  zdjęcie 
z  porządku  obrad  sesji  punktu  8.3.,  czyli  projektu  uchwały  w  sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Bolesławiec.

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad 
i  stwierdził,  że  Rada  Miasta  przyjęła  porządek  obrad  XLIII  sesji, 
z uwzględnieniem zaproponowanych zmian - większością głosów, tj.  17 „za” 
(3 radnych nie brało udziału w głosowaniu), w następującym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XLIII sesji. 
3. Przyjęcie protokołów XLI i XLII sesji Rady Miasta. 
4.  Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  podjętych  na  XLI  sesji 

w dniu 30 listopada 2005 r. i XLII sesji w dniu 7 grudnia 2005 r.
5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym,

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
7. Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Miasta:

7.1. Komisji Rewizyjnej,
7.2. Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów,
7.3. Komisji Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa,
7.4. Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.
7.5. Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych.
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8. Projekty uchwał Rady Miasta:
8.1.  w sprawie planu zaopatrzenia  w ciepło,  energię  elektryczną  i  paliwa 

gazowe dla Miasta Bolesławiec,
8.2. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości  za  odbieranie  odpadów  komunalnych,  opróżnianie 
zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych 
z nieruchomości na terenie miasta Bolesławiec,

8.3.  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XL/383/05  Rady  Miasta  Bolesławiec 
z dnia 26 października 2005 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego na lata 2006 – 2010, zmienionej uchwałą nr 
XLI/406/05 Rady Miasta  Bolesławiec  z  dnia  30 listopada  2005 roku 
w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XL/383/05  Rady  Miasta  Bolesławiec 
z dnia 26 października 2005 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego na lata 2006 – 2010,

8.4. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od jednorazowej 
opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego 
przysługującego  osobom  fizycznym  i  spółdzielniom  mieszkaniowym 
w  prawo  własności  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy 
Miejskiej  Bolesławiec,  zabudowanych  lub  przeznaczonych  pod 
zabudowę na cele mieszkaniowe,

8.5. w  sprawie  „Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w mieście Bolesławiec na rok 2006”,

8.6.  w  sprawie  „Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii 
w mieście Bolesławiec do roku 2015”,

8.7. w sprawie niewygaszania wydatków zamieszczonych w budżecie miasta 
na 2005 r.,

8.8. w sprawie zmian do uchwały Nr XLII/415/05 Rady Miasta Bolesławiec 
z dnia 7 grudnia 2005 r. w sprawie budżetu miasta na rok 2006,

8.9.  w  sprawie  powołania  Pana  Zbigniewa  Walasińskiego  na  stanowisko 
Skarbnika Miasta Bolesławiec,

8.10.  w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji  stałych Rady Miasta 
Bolesławiec na I półrocze 2006 r.,

8.11. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Bolesławiec na I półrocze 2006 r.,

8.12. w sprawie ramowego planu pracy Rady Miasta Bolesławiec na okres 
I półrocza 2006 r.,

8.13.  w  sprawie  nadania  honorowego  obywatelstwa  miasta  Bolesławiec 
Harcmistrzowi Hubertowi Boninowi.

9. Sprawy organizacyjne:
9.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.
10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołów XLI i XLII sesji Rady Miasta. 

Zgodnie  ze  Statutem  Miasta  Bolesławiec  protokoły  XLI  sesji 
Rady Miasta z 30 listopada 2005 r. i XLII sesji Rady Miasta z 7 grudnia 2005 r., 
były  wyłożone  do  wglądu  w  Referacie  Organów  Gminy  Miejskiej  –  oraz 
w czasie obecnej sesji.

Protokoły XLI sesji Rady Miasta odbytej w dniu 30 listopada 2005 r. oraz 
XLII sesji Rady Miasta odbytej w dniu 7 grudnia 2005 r., zostały przyjęte bez 
zmian i poprawek.

Ad  4.  Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  podjętych 
na  XLI  sesji  w  dniu  30  listopada  2005  r.  i  XLII  sesji  w  dniu 
7 grudnia 2005 r.

Pisemne  sprawozdanie  na  w/w  temat  radni  otrzymali  przed  sesją, 
w terminie statutowym.

W/w  sprawozdanie  Rada  Miasta  przyjęła  większością  głosów,  tj.  17 
głosami  „za”  (3  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  do  akceptującej 
wiadomości. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 3

Ad 5. Informacje:
5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 

międzysesyjnym. 

Na w/w temat zabrał głos Prezydent Miasta Piotr Roman.

INFORMACJA – zał. nr 4

Dyrektor MOSiR Dariusz Jośko przedstawił wyniki całorocznych zmagań 
z 13 dyscyplin sportowych wśród szkół podstawowych i gimnazjów. 

Za najlepsze wyniki uczniów nagrody odebrali Dyrektor SP Nr 4, p. Jerzy 
Zarzycki oraz Z-ca Dyrektora GS Nr 2, p. Maria Subik. 

W dyskusji udział wzięli:
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Radny Józef Pokładek, nawiązując do informacji o powołaniu Komisji – 
przedstawicieli  właściciela  nieruchomości,  tj.  Gminy  Miejskiej  Bolesławiec 
w celu przejęcia nieruchomości gruntowej zabudowanej przy ul. Orlej 4, spytał, 
czy jest to teren, na którym kiedyś znajdowała się baza PKS.

Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  poinformował,  że,  owszem,  kiedyś 
znajdowała  się  tam  baza  PKS.  Później  w  miejscu  tym  była  Spółdzielnia 
„Transped”. Niestety Miastu nie udało się odzyskać tego terenu.

Odpowiedź  uzupełnił  Naczelnik  Wydz.  MiG  Jan  Kisiliczyk,  który 
poinformował,  że  11  stycznia  2006  r.  skierowany  zostanie  do  Spółdzielni 
„Transped” pozew o wydanie nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości.

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym. 

Powyższą  informację  przedstawił  Przewodniczący  Rady  Miasta,  który 
poinformował, że:
- skierował pod obrady Wysokiej Rady trzy projekty uchwał Rady Miasta:

1) w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  stałych  Rady  Miasta 
Bolesławiec na I półrocze 2006 r.,

2) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Bolesławiec na I półrocze 2006 r.,

3) w sprawie  ramowego  planu  pracy  Rady  Miasta  Bolesławiec  na  okres 
I półrocza 2006 r.,

-  wydał  obwieszczenie  w sprawie  ogłoszenia  jednolitego  tekstu  uchwały  Nr 
XL/389/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 26 października 2005 r. w sprawie 
zwolnień z podatku od nieruchomości,
-  Komisje  Rady  Miasta  Bolesławiec  odbyły  swoje  posiedzenia  20,  21  i  27 
grudnia 2005 r.,
-  grupa  radnych  złożyła  na  jego  ręce  projekt  Oświadczenia  Rady  Miasta 
Bolesławiec  w  sprawie  poparcia  działań  zmierzających  do  ustanowienia  św. 
Marii De Mattias Patronką Miasta Bolesławiec.

Radny Jan Paździora  spytał  na czym ma polegać poparcie Rady Miasta 
Bolesławiec  w  sprawie  ustanowienia  św.  Marii  De  Mattias  Patronką  Miasta 
Bolesławiec.
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Radny Józef Pokładek zauważył, że szczegółowe wyjaśnienia w tej sprawie 
zawiera uzasadnienie do projektu oświadczenia.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości. 

Ad 6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.

Przewodniczący Rady Miasta  przypomniał,  że  zgodnie  z  §  40 Statutu 
Miasta  Bolesławiec  interpelacje,  zapytania  i  wnioski  radnych  winny  być 
składane na ręce Przewodniczącego Rady Miasta w formie pisemnej.

6.1. radny Józef Burniak
6.1.1.  corocznie  organizowany  jest  na  bolesławieckim  Rynku  świąteczny 
kiermasz.  Reprezentuje  on  żenujący  poziom  i  nie  przynosi  miastu  chluby. 
Wnoszę o rozpatrzenie przez Prezydenta Miasta zasadności organizowania tej 
imprezy w przyszłym roku.

ZAŁĄCZNIK NR 5

 
6.2. radny Bolesław Nowak
6.2.1.  chciałbym  zwrócić  uwagę  na  bardzo  zły  stan  jezdni  ul.  Traugutta. 
Rozległe i głębokie uszkodzenia stanowią zagrożenie dla poruszających się po 
niej pojazdów. 

6.2.2. kolejny problem to właz kanalizacyjny wystający z jezdni ul. Stolarskiej. 
Usytuowany  jest  on  pośrodku  jezdni,  przy  skrzyżowaniu  ulic  Stolarskiej 
i Wierzbowej. Ponadto chciałbym zwrócić uwagę na ogólny bardzo zły stan ul. 
Stolarskiej.  Liczne  uszkodzenia  nawierzchni  wymagają  natychmiastowego 
remontu. 

ZAŁĄCZNIK NR 6

6.3. radny Alojzy Skóra
6.3.1.  jak  przedstawia  się  sprawa  zagospodarowania  placu  zabaw  przy  ul. 
Starzyńskiego  nr  4  –  13?  Czy  opracowano  szczegółowy  plan  wykonania 
parkingu z zakresem robót wykonawczych i terminami zakończenia?
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ZAŁĄCZNIK NR 7

6.4. radny Eugeniusz Kowalski
6.4.1. jak przedstawia się sprawa dotycząca zamontowania oświetlenia przy ul. 
Spacerowej?  Czy  Starostwo  Powiatowe  chce  partycypować  w  kosztach 
związanych z realizacją inwestycji na tej ulicy?

ZAŁĄCZNIK NR 8

6.5. radny Leszek Chudzik
6.5.1. mając na względzie zdrowie mieszkańców Bolesławca, a w szczególności 
osób  będących  w  trudnej  sytuacji  materialnej,  wnioskuję  o  sfinansowanie 
z nadwyżki budżetowej badań mammograficznych pań powyżej 40 roku życia 
oraz  badań  PSA  dla  panów  powyżej  50  roku  życia.  Z  informacji,  jakie 
posiadam, z powyższych badań korzysta 8% mieszkańców. 

ZAŁĄCZNIK NR 9

6.6. radny Jarosław Kowalski 
6.6.1. składam Panu Prezydentowi życzenia noworoczne, aby w przyszłym roku 
udało  się  nam  doprowadzić  do  komunalizacji  PWiK.  Czy  podjął  już  Pan 
jakiekolwiek działania, rozmowy z nowym wojewodą na powyższy temat? 

ZAŁĄCZNIK NR 10

6.7. radny Stanisław Andrusieczko
6.7.1. przy ul. Jana Pawła II, naprzeciwko SP Nr 1, usytuowany jest przystanek 
MZK, na którym to parkowane są samochody osobowe. Dlatego też autobusy 
blokują  jezdnię,  a  dzieci  wysiadają  na  jezdnię,  co  stwarza  duże 
niebezpieczeństwo. 

ZAŁĄCZNIK NR 11

6.8. radny Zdzisław Abramowicz
6.8.1. wnioskuję o sporządzenie wykazu miejsc upamiętniających martyrologię 
polską. 

ZAŁĄCZNIK NR 12

7



Ad 7. Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Miasta:

7.1. Komisji Rewizyjnej,

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny 
Zdzisław Abramowicz. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  powyższe  sprawozdanie  pod 
głosowanie. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 16 głosami „za” (4 radnych nie brało 
udziału  w  głosowaniu),  przyjęła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji 
Rewizyjnej. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 13

7.2. Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów,

Sprawozdanie  przedstawił  Z  -  ca  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów  –  radny Józef Pokładek.

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  powyższe  sprawozdanie  pod 
głosowanie. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 16 głosami „za” (4 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.

SPRAWOZDANIE – zał. nr 14

7.3. Komisji Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa,

Sprawozdanie  przedstawił  Z  -  ca  Przewodniczącego  Komisji 
Infrastruktury,  Gospodarki  Przestrzennej  i  Budownictwa  –  radny  Bolesław 
Nowak.

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  powyższe  sprawozdanie  pod 
głosowanie. 
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Rada Miasta większością głosów, tj. 16 głosami „za” (4 radnych nie brało 
udziału  w  głosowaniu),  przyjęła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji 
Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa.

SPRAWOZDANIE – zał. nr 15

7.4. Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,

Sprawozdanie  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury 
i Sportu  –  radny Eugeniusz Kowalski. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  powyższe  sprawozdanie  pod 
głosowanie. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 16 głosami „za” (4 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu.

SPRAWOZDANIE – zał. nr  16

7.5. Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych,

Sprawozdanie  przedstawił  członek  Komisji  Zdrowia,  Rodziny  i  Spraw 
Społecznych – radny Alojzy Skóra. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  powyższe  sprawozdanie  pod 
głosowanie. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Spraw Społecznych.

SPRAWOZDANIE – zał. nr  17

Przewodniczący Rady ogłosił 20  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady
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Ad 8. Projekty uchwał Rady Miasta:

8.1. w sprawie planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i  paliwa 
gazowe dla Miasta Bolesławiec,

Przewodniczący Rady Miasta przywitał Kierownika Projektu Fundacji na 
rzecz Efektywnego Wykorzystania Energii (FEWE), p. Piotra Kuklę. 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Zgodnie z sugestiami przedstawionymi na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz Komisji  Infrastruktury, Gospodarki 
Przestrzennej i Budownictwa wprowadzono zmiany do projektu uchwały. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Pokładka,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  17  głosami  „za”  (3  radnych  nie  brało  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.  

W dyskusji udział wzięli:

Radny Józef Burniak powrócił do zagadnień poruszanych na wspólnym 
posiedzeniu  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów  oraz  Komisji 
Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa. 

Do powyższego ustosunkował się Kierownik Projektu Fundacji na rzecz 
Efektywnego Wykorzystania Energii (FEWE), p. Piotr Kukla. 

Prezes ZEC Wiesław Ogrodnik poinformował, że zgodnie z sugestiami 
radnego  Józefa  Burniaka,  skorygowano  zapis  dotyczący  sposobu  realizacji 
zadania „Utrzymanie dotychczasowych odbiorców i pozyskanie nowych” (str. 
37). 

Radny Józef Burniak poruszył kwestię zasilania ZEC w niezależne źródła 
wody.  Ponadto,  nawiązując  do  zadania  nr  3  „Przyłączenie  PKS,  MZK oraz 
budynków TBS do miejskiej sieci ciepłowniczej”, zaproponował dopisanie do 
niego budynków firmy „INTAKUS”. 

Prezes  ZEC  Wiesław  Ogrodnik  poinformował,  że  budynki  firmy 
„INTAKUS” są w zasięgu przyłącza i istnieją przypuszczenia , że będą w tej 
sprawie prowadzone rozmowy z przedstawicielami firmy. 
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Radni  Józef  Burniak  i  Stanisław  Szypulski  wraz  z  Prezesem  ZEC 
Wiesławem  Ogrodnikiem  wymienili  zdania  na  temat  działalności  ZEC 
w poprzedniej kadencji. 

Rada Miasta większością głosów, tj.  19 głosami „za” (1 radny nie brał 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Bolesławiec z uwzględnieniem 
zmian wprowadzonych na posiedzeniu Komisji. 

UCHWAŁA NR XLIII/418/05 – zał. nr 18

Przewodniczący Rady ogłosił 20  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

8.2.  w  sprawie  ustalenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez 
właścicieli  nieruchomości  za  odbieranie  odpadów  komunalnych, 
opróżnianie  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości 
ciekłych z nieruchomości na terenie miasta Bolesławiec,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Naczelnik  Wydz.  KO  Grażyna  Strzyżewska  wniosła  do  powyższego 
projektu uchwały autopoprawkę, która polegała na zwiększeniu kwoty brutto 
górnej  stawki  opłaty  za  odbieranie  odpadów  komunalnych  od  właścicieli 
nieruchomości,  gromadzonych  w  pojemnikach  z  40  zł/m3 na  42  zł/m3 (§  1 
pkt 1). 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
odbieranie  odpadów komunalnych,  opróżnianie  zbiorników bezodpływowych 
i transportu nieczystości ciekłych z nieruchomości na terenie miasta Bolesławiec 
wraz z wniesioną autopoprawką. 

UCHWAŁA NR XLIII/419/05 – zał. nr 19

8.3.  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XL/383/05  Rady  Miasta  Bolesławiec 
z dnia 26 października 2005 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2006 – 2010, 
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zmienionej uchwałą nr XLI/406/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 
listopada 2005 roku w sprawie zmiany uchwały nr XL/383/05 Rady 
Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26  października  2005  roku  w  sprawie 
przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2006 – 2010,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.  

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany uchwały nr XL/383/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 26 października 
2005  roku  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla 
Miasta Bolesławiec na lata 2006 – 2010, zmienionej  uchwałą nr XLI/406/05 
Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  30  listopada  2005  roku  w sprawie  zmiany 
uchwały nr XL/383/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 26 października 2005 
roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2006 
– 2010.

UCHWAŁA NR XLIII/420/05 – zał. nr 20

8.4. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od jednorazowej 
opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego 
przysługującego  osobom  fizycznym  i  spółdzielniom  mieszkaniowym 
w  prawo  własności  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy 
Miejskiej  Bolesławiec,  zabudowanych  lub  przeznaczonych  pod 
zabudowę na cele mieszkaniowe,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Pokładka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.  

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  jednorazowej  opłaty  z  tytułu 
przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  przysługującego  osobom 
fizycznym i spółdzielniom mieszkaniowym w prawo własności nieruchomości 
stanowiących  własność  Gminy  Miejskiej  Bolesławiec,  zabudowanych  lub 
przeznaczonych pod zabudowę na cele mieszkaniowe.

UCHWAŁA NR XLIII/421/05 – zał. nr 21
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8.5.  w  sprawie  „Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w mieście Bolesławiec na rok 2006”,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.  

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
„Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w mieście Bolesławiec na rok 2006”.

UCHWAŁA NR XLIII/422/05 – zał. nr 22

8.6.  w  sprawie  „Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii 
w mieście Bolesławiec do roku 2015”,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.  

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
„Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Bolesławiec do 
roku 2015”.

UCHWAŁA NR XLIII/423/05 – zał. nr 23

8.7. w sprawie niewygaszania wydatków zamieszczonych w budżecie miasta 
na 2005 r.,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Projekt uchwały zreferowała Skarbnik Miasta Bożena Szymczak. 
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Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
niewygaszania wydatków zamieszczonych w budżecie miasta na 2005 r.

UCHWAŁA NR XLIII/424/05 – zał. nr 24

8.8. w sprawie zmian do uchwały Nr XLII/415/05 Rady Miasta Bolesławiec 
z dnia 7 grudnia 2005 r. w sprawie budżetu miasta na rok 2006, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie  statutowym, 
a autopoprawkę do projektu uchwały przed sesją. 

Projekt uchwały zreferowała Skarbnik Miasta Bożena Szymczak. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zmian do uchwały Nr XLII/415/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 7 grudnia 
2005 r. w sprawie budżetu miasta na rok 2006 wraz z autopoprawką. 

UCHWAŁA NR XLIII/425/05 – zał. nr 25

8.9.  w  sprawie  powołania  Pana  Zbigniewa  Walasińskiego  na  stanowisko 
Skarbnika Miasta Bolesławiec, 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Prezydent Miasta Piotr Roman przedstawił Pana Zbigniewa Walasińskiego 
oraz omówił wymagania stawiane Skarbnikowi Miasta. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna  Grażyna  Zbieg  spytała,  dlaczego  Prezydent  Miasta  nie  brał 
bezpośredniego udziału w pracach komisji konkursowej. Spytała także, czy do 
Prezydenta  Miasta  wpłynęło  pismo  informujące  o  rezygnacji  Pani  Marii 
Gruszeckiej  z  udziału  w  konkursie  na  stanowisko  Skarbnika  Miasta 
Bolesławiec.  Jeżeli  tak,  to  radna  poprosiła  o  umożliwienie  zapoznania  się 
z pismem. 
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Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  poinformował,  że  jego  udział 
w przeprowadzaniu rozmów z kandydatami nie  jest  konieczny.  Rozmowy te 
prowadzi powołana w tym celu komisja konkursowa.

Wypowiedź  uzupełnił  Sekretarz  Miasta  Jerzy  Zieliński,  przedstawiając 
szczegółowy przebieg spotkania komisji z Panią Gruszecką. 

Radny Józef Burniak poprosił o odczytanie pisma Pani Gruszeckiej. 

Prezydent Miasta Piotr Roman zauważył, że przedstawia Radzie Miasta 
kandydaturę Pana Zbigniewa Walasińskiego i tego powinna dotyczyć dyskusja. 

Radny Józef Pokładek złożył wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście 
do głosowania projektu uchwały.

Rada  Miasta,  większością  głosów,  tj.  8  głosami  „za”,  przy  7  głosach 
„przeciw”  i  3  głosach  „wstrzymujących  się”  (2  radnych  nie  brało  udziału 
w  głosowaniu),  przyjęła  wniosek  radnego  Józefa  Pokładka  o  zamknięcie 
dyskusji. 

Rada Miasta większością głosów, tj.  16 głosami „za”,  podjęła uchwałę 
w sprawie powołania Pana Zbigniewa Walasińskiego na stanowisko Skarbnika 
Miasta Bolesławiec. 

UCHWAŁA NR XLIII/426/05 – zał. nr 26

Pan  Zbigniew  Walasiński  podziękował  Radzie  Miasta  za  podjęcie 
uchwały powołującej go na stanowisko Skarbnika Miasta Bolesławiec.  

8.10. w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miasta 
Bolesławiec na I półrocze 2006 r., 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Jana 
Jasiukiewicza,  postanowiła  jednogłośnie,  tj.  20  głosami  „za”,  odstąpić  od 
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referowania  omawianego  projektu  uchwały  oraz  dwóch  kolejnych  projektów 
uchwał dotyczących planów pracy.

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  stałych  Rady  Miasta  Bolesławiec  na 
I półrocze 2006 r.

                
UCHWAŁA NR XLIII/427/05 – zał. nr 27

8.11.  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady 
Miasta Bolesławiec na I półrocze 2006 r.,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Bolesławiec  na 
I półrocze 2006 r.

               
UCHWAŁA NR XLIII/428/05 – zał. nr 28

8.12. w sprawie ramowego planu pracy Rady Miasta Bolesławiec na okres 
I półrocza 2006 r.,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
ramowego planu pracy Rady Miasta Bolesławiec na okres I półrocza 2006 r.

     
UCHWAŁA NR XLIII/429/05 – zał. nr 29

Przewodniczący Rady ogłosił 5  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady
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8.13.  w  sprawie  nadania  honorowego  obywatelstwa  miasta  Bolesławiec 
Harcmistrzowi Hubertowi Boninowi.

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił  Harcmistrza Huberta Bonina, 
a następnie odczytał teść projektu uchwały w sprawie nadania mu honorowego 
obywatelstwa miasta Bolesławiec. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
nadania  honorowego  obywatelstwa  miasta  Bolesławiec  Harcmistrzowi 
Hubertowi Boninowi.

UCHWAŁA NR XLIII/430/05 – zał. nr 30

Ad 9. Sprawy organizacyjne:
9.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że XLIV sesja Rady Miasta 
Bolesławiec odbędzie się 1 lutego 2006 r.

Ad 10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Prezydent Miasta Piotr Roman

6.1.1. dot. kiermaszu świątecznego –  zgadza się, że kiermasz ten nie wygląda 
estetycznie. Jest on jednak potrzebny. O organizowaniu imprezy w przyszłym 
roku decydować będą kolejne władze miasta. 

6.5.1.  dot.  badań  mammograficznych  –  jest  to  problem godny  uwagi,  który 
trzeba będzie dokładnie przeanalizować. 

6.6.1.  dot.  komunalizacji  PWiK –  kilka dni  temu widziałem się  z Wojewodą 
Dolnośląskim. Powiedział, że o sprawie PWiK jeszcze nic nie słyszał i poprosił 
o dostarczenie stosownych dokumentów. 

6.8.1. dot. wykazu miejsc upamiętniających martyrologię polską -  zgadza się – 
jest to potrzebne. Podejmiemy w tej sprawie odpowiednie kroki. 
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Z – ca Prezydenta Miasta Karol Stasik 

6.2.1. dot. złego stanu jezdni ul. Traugutta oraz włazu kanalizacyjnego przy ul.  
Stolarskiej – w sprawie włazu kanalizacyjnego wystąpimy do PWiK. Natomiast 
uszkodzenia ul. Traugutta przekażemy do łatania.  

6.3.1.  dot.  placu  zabaw  oraz  parkingu  przy  ul.  Starzyńskiego  -   na  jednej 
z  poprzednich  sesji  mówiłem,  że  Prezydent  Miasta  zadeklarował  wsparcie 
w  zakresie  zagospodarowania  placu  sportowego  z  przeznaczeniem  na 
organizację  kilku  boisk  dla  młodzieży  z  osiedla  przy  ul.  Starzyńskiego. 
Natomiast parking leży w gestii Spółdzielni Mieszkaniowej. 27 grudnia 2005 r. 
odbyło  się  spotkanie  z  Prezesem  Spółdzielni  Mieszkaniowej,  p.  Piotrem 
Hetelem, w którym to uczestniczył także radny Alojzy Skóra. Na spotkaniu tym 
Gmina  Miejska  Bolesławiec  zadeklarowała  udzielenie  pomocy  w  budowie 
miejsc postojowych przy ul. Starzyńskiego w następującym zakresie: 
- wskazania miejsca składowania ziemi pochodzącej ze zlikwidowanej skarpy,
- nieodpłatnego przekazania kostki brukowej gr. 8 cm (nie więcej niż 300 m2). 

6.4.1. dot. zamontowania oświetlenia przy ul. Spacerowej – 6 września 2005 r. 
skierowaliśmy pismo do Starosty Bolesławieckiego, w którym informowaliśmy, 
iż wyrażamy gotowość przejęcia drogi ul. Spacerowej i zmiany jej statusu na 
drogę gminną. Warunkiem przejęcia drogi jest przeprowadzenie postępowania w 
sprawie wydzielenia pasa drogowego oraz uregulowania spraw własnościowych 
gruntu  pod  drogą.  Ponowimy  wystąpienie  w  tej  sprawie  do  Starosty 
Bolesławieckiego.  Jeżeli  chodzi  o  oświetlenie  ul.  Spacerowej,  to 
w budżecie miasta na 2006 r. ujęto opracowanie dokumentacji projektowej tego 
zadania.  Jednak  w  najbliższym  czasie  realizowane  będzie  zadanie  „budowa 
kanalizacji  ogólnospławnej”  w  ul.  Spacerowej.  Po  wykonaniu  kanalizacji 
realizowane będzie oświetlenie. 

6.7.1. dot. przystanku MZK przy ul. Jana Pawła II, naprzeciw SP Nr 1 – w tej 
sprawie zwrócimy się do Komendy Powiatowej Policji. 
  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uznała udzielone 
odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski, za wystarczające.
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Wobec  wyczerpania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Miasta 
zamknął XLIII sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołowała:

Małgorzata Zadora

MZ/MZ
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